
Zápis ze zasedání Oborové rady doktorského studijního programu 
Inženýrská informatika Fakulty aplikované informatiky  

UTB ve Zlíně konané dne 11. 11. 2015 
 
 

 
1. Přítomné členy OR přivítal na zasedání předseda OR prof. Prokop. 

 
2. Proděkan Chramcov seznámil přítomné s programem zasedání.  
 
3. Proděkan Chramcov informoval o výsledcích přijímacího řízení do doktorského studijního 

programu (dále jen DSP) na ak. rok 2015/2016.  
• DSP Inženýrská informatika: 

o 1.kolo přijímacího řízení 
Studijní obor Automatické řízení a informatika 
 Počet přihlášek: 3 
 Počet přijatých: 2 (prezenční) 
Studijní obor Inženýrská informatika  
 Počet přihlášek: 19  
 Počet přijatých: 14 (4 prezenční, 10 kombinovaná) 

o 2.kolo přijímacího řízení 
Studijní obor Automatické řízení a informatika 
 Počet přihlášek: 2 
 Počet přijatých: 2 (kombinovaná)  
Studijní obor Inženýrská informatika 
 Počet přihlášek: 10 
 Počet přijatých: 8 (4 prezenční, 4 kombinovaná)  

 
• DSP Engineering Informatics 

o 1.kolo přijímacího řízení 
Studijní obor Automatic Control and Informatics 
Počet přihlášek: 3  Počet podmínečně přijatých: 3 
    Počet přijatých: 0   
Studijní obor Engineering Informatics  
Počet přihlášek: 8  Počet podmínečně přijatých: 2  
    Počet přijatých: 4  (2 prezenční, 2 kombinovaná) 

o 2.kolo přijímacího řízení 
Studijní obor Automatic Control and Informatics 
Počet přihlášek: 2  Počet podmínečně přijatých: 0  
   Počet přijatých: 2  (2 prezenční)  
Studijní obor Engineering Informatics 
Počet přihlášek: 5  Počet podmínečně přijatých: 5  
    Počet přijatých: 0    
 

4.  Proděkan Chramcov informoval o aktuálním stavu studentů DSP na FAI (60 studentů 
v prezenční a 76 v kombinované formě studia.) a upozornil na vzrůstající zájem o 
kombinovanou formu studia). Na FAI v současné době studuje 6 zahraničních studentů DSP. 
Dále informoval o absolventech DSP. 
 

 



5. Proděkan Chramcov prezentoval výsledky hodnocení studentů DSP za ak. rok 2014/2015. 
Členové OR byli seznámeni s aktualizací kreditního systému podle směrnice děkana SD/10/15 
K hodnocení se vyjádřili také školitelé jednotlivých studentů. Na základě tohoto hodnocení byli 
dále navrženi k vyloučení: 

 Ing. Filip Merhaut 
 Ing. Pavel Vyhlídal. 

 
6. Proděkan Chramcov připomněl Rozhodnutí děkana RD/13/14 z 1. 10. 2014, které stanoví 

povinnost jmenovat konzultanta z řad akademických pracovníků FAI v případě, že je školitelem 
studenta DSP externí spolupracovník FAI. Při této příležitosti proděkan informoval o stávajícím 
stavu školitelů a konzultantů na FAI a přednesl návrh děkana na jmenování nového školitele 
doc. Ing. Jiřího Vojtěška, Ph.D. Členové OR s návrhem souhlasili. 

 
7. Prof. Prokop informoval o nové formě výuky matematiky v DSP. Výuka bude probíhat ve třech 

blocích, jednotlivé bloky budou vedeny třemi různými vyučujícími a budou obsahovat  
5 vyučovacích jednotek v délce 2 hodiny.  
 

8. Proděkan Chramcov informoval o řešení studentských projektů v rámci IGA v roce 2015 a o 
vypsání nové soutěže pro rok 2016, která bude probíhat v souladu se Směrnicí rektora 
SR/13/2015. 

 
9. Proděkan Chramcov prezentoval stanovisko vedení FAI ke kompenzaci zdravotního pojištění 

studentům DSP starších 26 let: 
 

o Děkan může na základě žádosti podané studentem navrhnout mimořádné stipendium, které 
pokryje náklady studenta na zdravotní pojištění. 

o Lze uskutečnit pouze na základě dokladu o zaplacení tohoto pojištění (lze uplatnit doklady 
zaplacené od 1. 9. 2015). 

o Každá žádost se bude posuzovat individuálně. 
o Návrh děkana bude projednán na nejbližším zasedání stipendijní komise. 

 
10. V rámci diskuse byla projednána kvalita publikačních výstupů studentů a jejich odborný přínos. 

Dále členové OR diskutovali problematiku skládání zkoušky z anglického jazyka v DSP. 
 
11. Děkan Adámek se na závěr rozloučil se všemi přítomnými členy OR a poděkoval jim za účast. 

 
 
 

 
 

 
 
 
Zapsala: Veronika Vysloužilová                                                        
Verifikoval: prof. Ing. Roman Prokop, CSc. 
 
 
 
 
 
 
 


